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        Comisia de Disciplină a FIFA  a anunțat FRF să nu mai depuncteze Rapidul.

  

                     

  

      Pe 27 aprilie    Rhema Obed , fost fotbalist al alb-vișiniilor, a depus un memoriu la FIFA
pentru neplata unor restanțe financiare.

  

    Dar   tot  pe 27, fotbalistul   englez s-a înțeles cu oficialii giuleșteni și conflictul a fost stins,
insa  intelegerea     nu  a  ajuns  la Comisia  de Disciplină a forului continental, si  aceasta  a 
judecat speta  in  lipsa  “intelegerii” și au apucat să dicteze o depunctare de 6 puncte pentru
sezonul abia încheiat din liga secundă. Fără acestea, Rapid  ar fi trebuit să dea baraj ca să
poată spera la Liga a-I-a. 

  

      Intre  timp  înțelegerea a ajuns la FIFA  si   Comisia de Disciplină a FIFA a comunicat azi
Federa ției Române că
nu mai e cazul să depuncteze Rapidul. 
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http://www.gsp.ro/cautare/tag/fifa-258.html
http://www.gsp.ro/cautare/tag/rhema-obed-69829.html
http://www.gsp.ro/cautare/tag/rapid-18428.html
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